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ORSZÁGGYŰ LÉSI KÉPVISELŐ

Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

	

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésrő l szóló
2012 . évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabály i
rendelkezésekrő l szóló 10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, írásbeli
kérdést kívánok benyújtani Balog Zoltán Emberi Er őforrások Minisztériumot vezető
Miniszter Úrhoz

„Mit tesznek a tankönyvellátás tagadhatatlan, nyilvánvaló hibáina k
korrekciója érdekében? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

2014. december közepén megjelent hír szerint „három és fél hónappal a tanévkezdés
után még több mint másfél ezer kötet pótlását várja a Könyvtárellátó Kft . az állam i
tulajdonba vett két nagy kiadótól, az Apáczai Kiadótól és a Nemzedékek Tudás a
Tankönyvkiadótól” .

A hiányt elsősorban a Könyvtárellátó Kft . (KELLO) rendelési és logisztikai pontatlansága ,
valamint az Apáczai Kiadó és Könyvterjeszt ő Kft . és Nemzedékek Tudása Tankönyvkiad ó
Zrt. kiadók átvételével kapcsolatos átszervezések okozták . Ezzel a 2013/14-es tanévet
követően a 2014/15-ös tanév kezdetén is eljátszotta ugyanazt a Fideszes oktatás i
kormányzat . Ahogy mindeni szokták, okos ember a más kárán tanul, a buta a sajátján .

A már kétszeresen megbukott tankönyvellátás rendszerében most újra ötletelni kezdtek .
2015 . január 15-ével felmentették a KELLO Könyvtárellátó Kft . ügyvezető igazgatóját ,
Arany László Tamást vezető i funkciójából . Úgy tűnik, így közel két évvel kés őbb Önök is
belátták, amire Arany László Tamás úr és csapata kinevezésekor mindenki mondott : az
Esztergom városban Meggyes Tamás környezetében tevékenyked ő és romboló társaság a
tankönyvellátó élén is csak káoszra lesz képes . Így is lett .

Ezzel együtt kíváncsiak lennénk, mikor sikerül észrevenni, hogy nem csak a KELL O
vezetése volt tehetségtelen, hanem maga a rendszer is hibás . A tapasztalt hibák
nagyrésze egyszerűen következik a központosításból, az állami egyközpontú irányítá s
szándékából . A tervgazdaság nem véletlenül bukott meg, és ugyanígy bukik meg évr ől



évre a tankönyveltátásban is . Változtatgathatnak akárhogy, találhatnak tehetségeseb b
menedzsereket, a rendszer évrő l évre ugyanazokat a hibákat eredményezi majd .

Ezért kérdezem miniszter urat :
• Zajlik-e a második elrontott év után valamifajta elemzőmunka az EMMI berkei n

belül a tankönyvellátás tagadhatatlan, nyilvánvaló hibáinak korrekciój a
érdekében?

• Van-e bármilyen elképzelésük a tankönyvellátás helyreállítására, az eg y
központba szervezett rendszer átszervezésére?

• A hasonlóan csúfosan megbukott és épp ezért átszervezés alatt álló KLIK-ke l
kapcsolatban megszerzett keserves kormányzati tapasztalatok nem adnak-e elég
okot az átgondolásra?

Nagyon remélem, hogy Önök még időben lépnek, és többé nem lesznek olyan gyermeke k
Magyarországon, akik előbb kapják meg féléves bizonyítványukat, mint a tanév összes
tankönyvét .

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2015. január 28 .

	

Kiss László

	

Kun almi Ágnes
országgyű lési képviselő
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